

# Why Learn English?

## 為什麼要學英文?

1. It's because it's cool! **Imagine** if you are able to **watch** Hollywood movies without reading **subtitles**, understand **lyrics** of your favorite English song and sing it, watch live sport games like NBA and MLB, etc. Your life would be so much fun if your English is good!

因為很酷! 想像你能不用看中文字幕就能看懂好萊烏的電影、你能瞭解英文歌曲的歌詞然後唱出來、看線上直播的體育球賽像是美國職籃還有美國大聯盟等等。如果你的英文很好的話你的生活將會變得很有趣!





2. You can become Mr. or Miss popular if your English is good. A lot of your *classmates* will come to ask for your help with their English *homework* when you are in high school. You will make many friends and everyone will respect you!

如果你的英文很好的話你將會成為人氣王! 當你讀國中和高中的時候，就會有很多同學來請教你英文作業要如何寫。你將會交到很多朋友而且大家都會尊敬你!



3. It's really cool to have *foreign* friends.

有外國朋友是一件非常酷的事情。



4. You can be able to *understand* English school journal without reading Chinese translations!

英文好的你可以不用藉由中文翻譯，就能了解英文校刊的內容！



請仔細閱讀文章，並根據文章中的粗體字回答下列問題

- ( ) 1. imagine (A)思考 (B) 想像 (C) 休息
- ( ) 2. watch (A)看 (B) 聽 (C) 聞
- ( ) 3. subtitles (A)字幕 (B) 字典 (C) 字型
- ( ) 4. lyrics (A)歌曲 (B) 音樂 (C) 歌詞
- ( ) 5. classmate (A)老師 (B) 同學 (C) 朋友
- ( ) 6. homework (A)作業 (B) 報告 (C) 月考
- ( ) 7. respect (A)崇拜 (B) 崇尚 (C) 尊敬
- ( ) 8. foreign (A)外國的 (B) 本地的 (C) 移民的
- ( ) 9. understand (A) 了解 (B) 學習 (C) 自修
- ( ) 10. English (A) 國文 (B) 日文 (C) 英文

